
 
 

 
 
 
Labrador retrieverklubben     9/2023 
Protokoll ordinarie styrelsemöte    2023-06-10/11 
Scandic Hotell Upplands Väsby                                     §§ 101–117                            
_________________________________________________________________________________  
Närvarande: Jan-Erik Ek, Bo Norling, Kari Sundqvist, Lena Karlsson, Ann-Charlotte Larsson endast 
lördag under § 101 -§111, Jeanette Nordgren, Ingegerd Wikström (suppleant 1 tjänstgör för Agnes 
Hellman), Amanda Einmaa (suppleant 2) 
Närvarande: Ann-Charlotte Larsson endast lördag under § 101 -§111, 
Rapporterat frånvaro: Agnes Hellman, Solveig Gyring 
_________________________________________________________________________________  
 
 
 

§ 101 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte 
 
 
§ 102 Val av justerare 
Att tillsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Lena Karlsson 
 
 
§ 103 Fastställande av dagordningen 
Utsänt förslag till dagordning godkändes.  
 
 
§ 104 Skrivelser – in/utgående  
Förteckningen över in/utgående skrivelser genomlästes och det har bl. a inkommit en remiss ang. 
utbildning till viltspårsdomare från Jessica Franzen. 
Beslut: Styrelsen uppdrog till Kari att besvara remissen 
 
 
§ 105 Föregående styrelseprotokoll.  
Styrelsen gick igenom föregående protokoll som därefter lades till handlingarna.    
 
 
§ 106 Noterade AU-beslut  
Inga noterade AU beslut 

 
 
 
Justerat J-EE, LK 



 
       § 107 Ekonomisk rapport 

Bosse presenterade en ekonomirapport som visar att klubbens ekonomi är bättre än budget. 
Ett litet överskott, 2657 kronor finns kvar efter att region Norrlabben lades ner. 
Beslut: Styrelsen beslutar att behållningen på 2657 kronor tillfaller region Västerbotten. 

 
 

§ 108 Avel/Mentalitet 
• Lena önskar ge de som arbetat med RAS någon form av uppskattning som tack för allt 

nedlagt arbete. 
Beslut: Styrelsen beslutar bifalla Lenas hemställan om uppskattning och beslutade ett värde av 
500 kr som tack. 
 
• Styrelsen tog del av den sammanställning som gjorts av de åsikter och önskemål som 

framkommit efter de 5 digitala träffar som genomförts ang. RAS. 
Styrelsen tackade för informationen. 
 
 
§ 109 Jakt 
• Ett önskemål har framkommit att man skulle göra en Jaktstamtavlebok. Jeanette tar med sig 

frågan till sin kommitté som undersöker om det finns intresse. 
• Utbildningsjakten den 25–26 november kommer att kosta 63 500 kr inkl. moms.  

Beslut: Styrelsen beslutade att revidera styrelsebeslutet §91 i protokoll nr 8 på grund av 
mycket kraftiga prishöjningar. Priset per skytteplats blir därför 3000 kr och 3500 i 
deltagaravgift. 
 

• Jeanette informerar om kostnaden för årets A prov den 14/10 kommer att bli dyrare än 
budgeterat. 
Beslut: Styrelsen uppdrar till Jeanette att förhandla om bästa pris för A-prov på Skårsjö den 
14–15 oktober och därefter boka.  
 

§ 110 Utställning 
• Agnes var sjuk så ingen rapport från utställningskommittén. 

 
 

§ 111 Utbildning 
• Lotta informerar om att hon har haft teamsmöte med samtliga utbildningsansvariga i 

regionerna där man diskuterade instruktörsutbildninen. Lotta informerar att hon inom kort 
kommer att skicka ut inbjudan till en instruktörskurs med max 7 deltagare med start 30/9–
1/10. De som tidigare gått utbildningen kommer att bjudas in till en brush up i höst. 

• Lotta önskar undersöka möjligheten att anordna SKK:s uppfödarutbildning digitalt.  
Styrelsen uppdrar till Lotta att undersöka möjligheten att anordna SKK:s uppfödarutbildning 
digitalt med inriktning Labrador. 

 
 
 
 
 

Justerat J-EE, LK 
 
 



 
§ 112 Klubben 
• Jan-Erik informerade om att man tidigare hade haft ”studieresor” till England där man 

besökte utställningar, ev uppfödare samt någon jaktlig aktivitet. 
Beslut: Styrelsen beslutade uppdra till Jan-Erik och Jeanette att undersöka om intresse finnes 
för att återuppta dessa resor. 
 
• Amanda undersöker möjligheten att lägga ut Labradoren digitalt några veckor efter den 

tryckta kommit ut. 
• Styrelsen har mottagit ett önskemål om en förenklad ”valphänvisningsblankett” där man kan 

fylla i alla uppgifter via nätet. 
Beslut: Styrelsen beslutade uppdra till Amanda att se över möjligheten att göra blanketten 
digital. 

 
 

§ 113 Regionerna 
• Ingegerd rapporterar om aktiviteter i Östra 

 
§ 114 Information. 
• Amanda arbetar med att ta fram ett smidigt sätt att ta fram ett medlemsbevis som behövs 

vid tävlingar mm. 
• Önskemål finns att all info som skall läggas ut i grupper på Facebook och andra sociala 

medier skall gå via Amanda så att ingen info ”hamnar mellan stolarna”. 
• Amanda ordnar en grupp på Facebook där uppfödare enkelt kan utbyta erfarenheter, tips 

och idéer. 
 

 
§ 115 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

 
 
§ 116 Kommande möte  
19–20/8 kl 12.00 Örebro.  
21–22/10 kl 10.00 Upplands Väsby.  
25-26/11 kl 10.00 Upplands Väsby 
27–28/1 kl 12.00 Örebro.  
Regionträff och fullmäktige 16–17 mars 2024 
 
 
§ 117 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade och avslutade mötet 
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--------------------------------------------------------              -------------------------------------------------------- 
Ordförande Jan-Erik Ek                                                 Sekreterare Kari Sundqvist 
 
 
 

 
-------------------------------------------------------- 
Justerare Lena Karlsson 


